
Z A P I S N I K 
 

sa 29. sjednice Županijske skupštine Sisačko-moslavačke županije održane 26. studenog 

2024. godine u Sisku, u dvorani Hotela Panonija, Ulica Ivana Kukuljevića Sakcinskog 21, s 

početkom u 10,00 sati. 
 

Nazočni vijećnici: Nikola Abramović, Nikola Arbutina, Daniel Berdais, Dalibor 

Bišćan, Martina Bočkor, Ivan Brlečić, Dara Bursik, Ernest Ciprijanović, Marin Čačić, Mato 

Fofić, Emil Franjević, Luca Gašpar Šako, Višnja Jerman, Tena Jevak Benčić, Đurđica Jurić, 

Domagoj Kelović, Danijel Kljaić, Davor Kljakić, Sanja Kozarić, Tomislav Kralj, Ljiljana 

Lampert, Mijo Latin, Srđan Marić, Mario Markić, Ivan Nekvapil, Sanja Štingl-Vlašić, Srećko 

Telar, Slavko Tepavac, Milan Vrga, Oliver Žegarac i Anto Žilić. 

 
 

Nenazočni vijećnici: Branka Bakšić, Katarina Kihalić, Vlado Ledvaj, Damir Markuš, 

Vlatko Sedlaček, Ines Simić, Igor Školneković i Dubravka Šurlan. 
        
        
        

Drugi nazočni: Ivan Celjak – župan Sisačko-moslavačke županije, Mihael Jurić - 

zamjenik župana Sisačko-moslavačke županije, Mirjana Oluić - zamjenica župana Sisačko-

moslavačke županije iz reda pripadnika srpske nacionalne manjine, Sanja Mioković – 

pročelnica Ureda župana, Marijana Klobučar Bobetko - pročelnica Upravnog odjela za 

proračun, financije i javnu nabavu, Darjan Vlahov - pročelnik Upravnog odjela za 

gospodarstvo, investicije, razvojne projekte i fondove EU, Alenka Ljubešić - pročelnica 

Upravnog odjela za zdravstvo, socijalnu skrb i hrvatske branitelje, Anita Sinjeri-Ibrišević - 

pročelnica Upravnog odjela za poljoprivredu, ruralni razvoj, zaštitu okoliša i prirode, 

Robertina Štajdohar - pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, šport, mlade i 

civilno društvo, Blanka Bobetko Majstorović - pročelnica Upravnog odjela za prostorno 

uređenje, graditeljstvo i obnovu, Ivana Žuk - voditeljica Odsjeka za poslove Skupštine, 

imovinske i upravno-pravne poslove u Upravnom odjelu za poslove Skupštine, pravne i opće 

poslove, Sanja Habek - ravnateljica Doma zdravlja Sisačko-moslavačke županije, Stipo 

Šapina – ravnatelj Županijske uprave za ceste Sisačko-moslavačke županije, Silvija Desić 

Basarić - ravnateljica Zavoda za hitnu medicinu Sisačko-moslavačke županije, Goran Šalić – 

viši savjetnik za zaštitu okoliša i prirode u Zavodu za prostorno uređenje Sisačko-moslavačke 

županije, Ivor Borovnjak - ravnatelj Doma za starije osobe Sisak, Damir Borić - ravnatelj 

Doma za starije osobe Petrinja, Renata Tominović Ceković – ravnateljica Doma za starije 

osobe Glina, Dragica Vugić – ravnateljica Javne ustanova za upravljanje zaštićenim 

dijelovima prirode, Domagoj Mosler - ravnatelj Lječilišta Topusko, Ivana Plavec – 

ravnateljica Turističke zajednice Sisačko-moslavačke županije, Andreja Šeperac - ravnateljica 

Regionalnog koordinatora Sisačko-moslavačke županije, Ivica Valent - ravnatelj Kulturno - 

povijesnog centra Sisačko-moslavačke županije, Marija Petranović – ravnateljica Doma za 

odrasle osobe Petrinja, Inoslav Brkić – ravnatelj Zavoda za javno zdravstvo Sisačko-

moslavačke županije, Višnja Mandac Ljubičić – ravnateljica Neuropsihijatrijske bolnice Dr. 

Ivan Barbot Popovača, te predstavnici sredstava javnog priopćavanja. 
        

Sjednicom je predsjedavao predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić. 
 

Sjednici Županijske skupštine od 39 vijećnika bio je prisutan 31 vijećnik. 

 

Zapisnik sa 28. sjednice Županijske skupštine održane 16. listopada 2024. godine 

usvojen je sa 26 glasova za i ništa glasova protiv. 
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Sukladno članku 70. Poslovnika Županijske skupštine predsjednik Županijske 

skupštine predložio je dopunu je dnevnog reda i to na način da se iza točke 14. dnevnog reda 

doda točka 15. Prijedlog Odluke o odabiru za financiranje Malog-investicijskog projekta 

„Rekreacijsko poučna staza Tišina-Budaševo“. 

 

S 23 glasa za i 1 glasom protiv prihvaćen je prijedlog da se pod točkom 15. uvrsti u 

dnevni red Prijedlog Odluke o odabiru za financiranje Malog-investicijskog projekta 

„Rekreacijsko poučna staza Tišina-Budaševo“. 

 
 

Nakon toga je sa 23 glasa za usvojen slijedeći 

 

                                              D N E V N I   R E D 

 

1. Prijedlog Proračuna Sisačko-moslavačke županije za 2025. godinu i projekcije za 

2026. i 2027. godinu, 

a) Prijedlog Programa javnih potreba u obrazovanju Sisačko-moslavačke županije 

za 2025. godinu, 

b) Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Sisačko-moslavačke županije za 

2025. godinu, 

c) Prijedlog Programa javnih potreba u športu Sisačko-moslavačke županije za 

2025. godinu, 

d) Prijedlog Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Sisačko-moslavačke 

županije za 2025. godinu, 

e) Prijedlog Programa javnih potreba u zdravstvu Sisačko-moslavačke županije za 

2025. godinu, 

f) Prijedlog Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Sisačko-moslavačke 

županije za   2025. godinu, 

g) Prijedlog Programa javnih potreba za obavljanje redovite djelatnosti Hrvatske 

gorske službe spašavanja, Stanice Novska za 2025. godinu, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

2. Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Sisačko-moslavačke županije za 2025. 

godinu, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

3. Prijedlog Odluke o uvođenju Riznice Sisačko-moslavačke županije i Objedinjene 

glavne knjige proračuna, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

4. I. Izmjene i dopune  Financijskog plana Županijske uprave za ceste Sisačko-

moslavačke županije za 2024. godinu – Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti 

na I. Izmjene i dopune  Financijskog plana Županijske uprave za ceste Sisačko-

moslavačke županije za 2024. godinu, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

5. Financijski plan Županijske uprave za ceste Sisačko-moslavačke županije za 2025. 

godinu i Projekcija Plana za 2026. i 2027. godinu - Prijedlog Zaključka o davanju 

suglasnosti na Prijedlog Financijskog plana Županijske uprave za ceste Sisačko-

moslavačke županije za 2025. godinu i Projekciju Plana za 2026. i 2027. godinu, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

6. Prijedlog Odluke o prijenosu imovine koja se vodi u poslovnim knjigama Sisačko-

moslavačke županije, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  
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7. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka 

koje imaju vijećnike u Županijskoj skupštini Sisačko-moslavačke županije za 

2025. godinu, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

8. Prijedlog Odluke o utvrđivanju lista za poticanje razvoja poljoprivrede u Sisačko-

moslavačkoj županiji za 2024. godinu, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

9. Prijedlog Odluke o visini turističke pristojbe za područja općina i gradova u 

Sisačko-moslavačkoj županiji za 2026. godinu, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

10. Prijedlog Odluke o proširenju djelatnosti Neuropsihijatrijske bolnice Dr. Ivan 

Barbot Popovača, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

11. Prijedlog Zaključka o prijedlogu potreba specijalističkog usavršavanja 

zdravstvenih radnika za petogodišnje razdoblje (2025.-2029.) u zdravstvenim 

ustanovama na području Sisačko-moslavačke županije, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

12. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Savjeta za socijalnu skrb Sisačko-

moslavačke županije, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

13. Prijedlog Odluke o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za ovisnosti i ponašajne 

ovisnosti Sisačko-moslavačke županije, 

Predlagatelj: Odbor za izbor i imenovanja 

14. Prijedlog Rješenja o imenovanju predsjednice i članova Savjeta za socijalnu skrb 

Sisačko-moslavačke županije, 

Predlagatelj: Odbor za izbor i imenovanja 

15. Prijedlog Odluke o odabiru za financiranje Malog-investicijskog projekta             

„Rekreacijsko poučna staza Tišina-Budaševo“. 

       Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

 
 

Nakon toga vijećnici su imali AKTUALNI SAT. 

 
 

1.Vijećnik Mijo Latin upitao je da li su sredstva za obnovu javnih vatrogasnih 

postrojbi dodijeljena te je postavio pitanje vezano uz sufinanciranje razvoja lovstva na 

području Sisačko-moslavačke županije, u kojem iznosu se sufinancira razvoj lovstva i koliko 

je lovoovlaštenika obuhvaćeno tim sredstvima. 

 

Župan Ivan Celjak odgovorio je da je Sisačko-moslavačka županija u dogovoru s 

Vladom Republike Hrvatske  osigurala 12,3 mln eura za obnovu svih vatrogasnih domova na 

području Sisačko-moslavačke županije. Dodijeljeni su ugovori za 41 objekt u iznosu od 12,3 

mln eura. Vatrogasci će imati obnovljenu i kvalitetnu infrastrukturu te novu opremu. U 

Proračunu Sisačko-moslavačke županije za 2025. godinu za vatrogasce je predviđeno 

323.000,00 eura. Sredstva su ponajviše namijenjena za kupnju vozila na ruralnim područjima. 

Vezano uz lovstvo župan je odgovorio da lovozakupnine ostaju na istoj razini na kojoj su bile 

i ranije. 
 

Pročelnica Anita Sinjeri Ibrišević odgovorila je da kreće realizacija obnove 

vatrogasnih domova, a obnova se odnosi na 40 DVD-a i Javnu vatrogasnu postrojbu grada 

Siska. Ukoliko dođe do nepredviđenih radova vatrogasci imaju sklopljene izjave sa 
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jedinicama lokalne samouprave ili će iz vlastitih sredstava namiriti dodatna sredstva da bi se 

projekti završili. U roku od 24 mjeseca očekuje se završetak radova na vatrogasnim 

domovima. Kada se završe radovi dostavljaju se završna financijska izvješća sa popratnom 

fotodokumentacijom i računima kako bi se izvršile kontrole i nadzor na terenu. 13. studenog 

dodijeljeni su ugovori za sufinanciranje razvoja lovstva na području Sisačko-moslavačke 

županije za 2024. godinu. Na području Sisačko-moslavačke županije je 66 lovišta od čega je 

28 državnih lovišta i 38 zajedničkih lovišta. Na javni poziv prijavilo se 27 prijavitelja od čega 

je administrativnu provjeru prošlo 26 prijavitelja. Fond potpora iznosi 60.000,00 € što znači 

da će lovci dobiti 18,46% više sredstava nego što su uplatili u Proračun Sisačko-moslavačke 

županije u vidu lovozakupnina. 
 

2.Vijećnik Srđan Marić postavio je pitanje vezano uz postupke provođenja 

jednostavne nabave u Neuropsihijatrijskoj bolnici „Dr. Ivan Barbot“ Popovača, da li je 

upravno vijeće Neuropsihijatrijske bolnice „Dr. Ivan Barbot“ Popovača bilo upoznato sa 

situacijom. Vijećnik je također postavio pitanje koje se odnosi na provođenje objedinjenog 

postupka nabave jedinstvenog računovodstveno-informatičkog sustava Riznica za Sisačko-

moslavačku županiju i proračunske korisnike. Da li je napisana funkcionalna i tehnička 

specifikacija jedinstvenog računovodstveno-informatičkog sustava radi prilagodbe zakonskim 

propisima. Kako se planira provesti objedinjeni postupak javne nabave, implementacija 

nabavljenog rješenja do 1. siječnja 2025. 

 

Župan Ivan Celjak odgovorio je da sve što se događalo u vezi Neuropsihijatrijske 

bolnice Dr. Ivan Barbot Popovača saznalo se iz medija. Vezano uz nabavu informatičkog 

programa župan je odgovorio da Sisačko-moslavačka županija provodi svaku nabavu 

sukladno Zakonu o javnoj nabavi. 
 

 3. Vijećnik Tomislav Kralj postavio je pitanje vezano uz Područnu školu Dragutina 

Tadijanovića u Mošćenici koja će po prvi puta dobiti novu vlastitu školsku zgradu. Za 

izgradnju nove školske zgrade Sisačko-moslavačka županija izradila je idejni projekt te je 

vijećnik upitao kakav je daljnji tijek aktivnosti vezano uz izgradnju te škole. Vijećnik je 

također upitao da li će Ekonomska škola Sisak dobiti svoju novu zgradu i u kojoj je fazi taj 

projekt. 

 

Župan Ivan Celjak odgovorio je da će Ekonomska škola Sisak po prvi put u povijesti 

dobiti svoju zgradu. Provedena je nabava i izabran je izvođač radova. Nova Ekonomska škola 

Sisak nalazit će se u blizini Strukovne škole Sisak. Vezano uz izgradnju nove Područne škole 

u Mošćenici župan je odgovorio da su sredstva dijelom osigurana putem Ministarstva znanosti 

i obrazovanja, a dijelom će se koristiti vlastita sredstva. Kreće se sa izradom glavnog projekta, 

tijekom iduće godine očekuje se početak radova. 

 

Pročelnik Darjan Vlahov odgovorio je da će Područna škola Dragutina Tadijanovića u 

Mošćenici po prvi put dobiti vlastiti objekt koji će podržavati jednosmjensku nastavu. Izrađen 

je glavni projekt koji je bio prijavljen Ministarstvu znanosti, obrazovanja i mladih, dobivena 

je suglasnost i u tijeku je javna nabava. Škola će imati devet učionica, šest praktikuma i sve 

prateće prostore. Također će dobiti i sportsku dvoranu. Vezano uz Ekonomsku školu Sisak, 

ona će se nalaziti uz Strukovnu školu. Nakon Gimnazije Sisak koja je u potpunosti obnovljena 

i nadograđena kako bi se mogla pohađati jednosmjenska nastava i Ekonomska škola Sisak će 

dobiti jedan nadstandard kako bi se olakšalo učenicima i profesorima te će i oni pohađati 

jednosmjensku nastavu. Izvođač je uveden u posao i s početkom nove školske godine očekuje 

se polazak učenika u školu. 
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 Pročelnica Robertina Štajdohar odgovorila je da Sisačko-moslavačka županija kao 

osnivač 22 škole povećava nadstandard da kroz dvije godine sve škole pohađaju 

jednosmjensku nastavu i to je razlog zašto se gradi Područna škola u Mošćenici, dogradnja 

Osnovne škole Glina, Osnovne škole Novska, Područne škole Bročica i Osnovne škole 

Ludina. Na području Sisačko-moslavačke županije eksperimentalnu cjelodnevnu nastavu 

provode Osnovna škola Zorke Sever u Popovači, Osnovna škola Jasenovac i Osnovna škola u 

Hrvatskoj Kostajnici koje su povukle sredstva za ulaganja u škole. 

 
 

 4. Vijećnica Luca Gašpar Šako postavila je pitanje vezano uz naselje u Glini i grijanje, 

zašto nije na vrijeme raspisan natječaj za grijanje kako bi ono počelo 1. listopada i zašto nije 

sustav održavan. Vezano uz strateške ulagače iz Ukrajine za preradu pilića na stranicama 

ministarstva unazad nekoliko mjeseci postoji 18 rješenja za 18 zahvata na području Sisačko-

moslavačke županije, vijećnica je upitala tko štiti okoliš i proizvođače. 

 

Župan Ivan Celjak odgovorio je da u naselju u Banovim dvorima u Glini postoje dva 

izvora grijanja. Jedan je izvor putem toplane, a drugi je izvor putem klima uređaja sa 

inverterom. Prilikom puštanja grijanja pola kuće je imalo grijanje, a pola nije zbog tehničkog 

kvara na pumpi i izmjenjivaču koji je uklonjen. Za naselje u Glini se neće fakturirati računi za 

grijanje do kraja godine. Vezano uz režijske troškove, svi oni koji stanuju u naselju u 

Banovim dvorima i koji imaju pravo na obnovu, kojima se kuće obnavljanju dobivaju od 

države naknadu za režijske troškove. Jedan dio ne dobiva naknadu za režijske troškove jer ih 

ministarstvo ne vodi na način da imaju pravo na obnovu, vjerojatno su im kuće obnovljene te 

više ne mogu biti u Banovim dvorima. Radi se revizija kome je isteklo pravo boravka kako bi 

se drugim sumještanima mogao omogućiti boravak. 

 

 Pročelnica Blanka Bobetko Majstorović odgovorila je vezano uz farme i objekte za 

proizvodnju mesa da niti jedna građevinska dozvola za niti jednu farmu za ukrajinske 

investitore nije izdana. Prije izdavanja dozvola mora proći postupak studije utjecaja na okoliš 

koju vodi ministarstvo. Sisačko-moslavačka županija može jedino dati mišljenje da li je neki 

zahvat prihvatljiv, da li je planiran u prostornom planu. Izdana su mišljenja za tri zahvata o 

usklađenosti sa prostornim planom za farme u Čapljanima, Velikoj Ludini za tvornicu stočne 

hrane i ulja u Lekeniku. Neke od studija su prošle prvu sjednicu stručnog povjerenstva, neke 

studije su bile i na javnoj raspravi 30 dana gdje su ljudi mogli reći što smatraju o toj studiji. 

Građevinske dozvole nisu izdane niti za farme niti za bilo što drugo. 
 

 

 

Aktualni sat završio je u 11,15 sati. 
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TOČKA 1. 

Prijedlog Proračuna Sisačko-moslavačke županije za 2025. godinu i projekcije za 

2026. i 2027. godinu, 

a) Prijedlog Programa javnih potreba u obrazovanju Sisačko-moslavačke 

županije za 2025. godinu, 

b) Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Sisačko-moslavačke županije 

za 2025. godinu, 

c) Prijedlog Programa javnih potreba u športu Sisačko-moslavačke županije 

za 2025. godinu, 

d) Prijedlog Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Sisačko-moslavačke 

županije za 2025. godinu, 

e) Prijedlog Programa javnih potreba u zdravstvu Sisačko-moslavačke 

županije za 2025. godinu, 

f) Prijedlog Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Sisačko-moslavačke 

županije za   2025. godinu, 

g) Prijedlog Programa javnih potreba za obavljanje redovite djelatnosti 

Hrvatske gorske službe spašavanja, Stanice Novska za 2025. godinu 

 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su na Prijedlog Proračuna Sisačko-

moslavačke županije za 2025. godinu i projekcije za 2026. i 2027. godinu dana 22. studenog 

2024. godine zaprimljeni amandmani Kluba vijećnika SDP-a u Županijskoj skupštini Sisačko-

moslavačke županije koji su vijećnicima dostavljeni dana 25. studenog 2024. godine putem e-

maila.  

 
Odbor za Statut, Poslovnik i propise utvrdio je da su amandmani podnijeti u skladu sa 

Statutom i Poslovnikom. 

 
Pročelnica Marijana Klobučar Bobetko u uvodu je iznijela da je prijedlog Proračuna Sisačko-

moslavačke županije za 2025. godinu s projekcijama za 2026.-2027. godinu rađen sukladno 

Zakonu o proračunu i Uputama za izradu proračuna jedinica lokalne i područne (regionalne) 

samouprave za razdoblje 2025. - 2027. koje je dalo Ministarstvo financija. U sljedećem 

proračunskom razdoblju maksimalna koncentracija sredstva biti će usmjerena na završetak 

radova obnove nakon potresa koji je pogodio Sisačko-moslavačku županiju 28. i 29. prosinca 

2020. godine te na nove infrastrukturne projekte. Proračun Sisačko-moslavačke županije za 

2025. godinu planiran je u iznosu od 314 milijuna €, a sastoji se od vlastitih i namjenskih 

prihoda proračunskih korisnika, ustanove u školstvu, zdravstvu, socijalnoj skrbi, kulturi, 

zaštiti prirode i prostornog uređenja te Regionalnog koordinatora Sisačko-moslavačke 

županije. 
 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise, Odbor za financije i proračun, Odbor za gospodarski razvoj, Odbor za društvene 

djelatnosti, Odbor za prostorno uređenje i zaštitu okoliša i Odbor za branitelje i žrtve iz 

Domovinskog rata dali pozitivno mišljenje na Prijedlog Proračuna Sisačko-moslavačke 

županije za 2025. godinu i projekcije za 2026. i 2027. godinu, 

a) Prijedlog Programa javnih potreba u obrazovanju Sisačko-moslavačke županije za 2025. 

godinu, 

b) Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Sisačko-moslavačke županije za 2025. godinu, 

c) Prijedlog Programa javnih potreba u športu Sisačko-moslavačke županije za 2025. godinu, 
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d) Prijedlog Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Sisačko-moslavačke županije za 

2025. godinu, 

e) Prijedlog Programa javnih potreba u zdravstvu Sisačko-moslavačke županije za 2025. 

godinu, 

f) Prijedlog Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Sisačko-moslavačke županije za   

2025. godinu, 

g) Prijedlog Programa javnih potreba za obavljanje redovite djelatnosti Hrvatske gorske 

službe spašavanja, Stanice Novska za 2025. godinu. 

 
Sukladno članku 79. Poslovnika Županijske skupštine Sisačko-moslavačke županije 

predlagatelj se izjasnio o podnesenim amandmanima. 

 
U ime predlagatelja o Amandmanu 1. i 2. se izjasnila Robertina Štajdojhar, pročelnica 

Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, šport, mlade i civilno društvo. O Amandmanu 3. 

izjasnio se Darjan Vlahov, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo, investicije, razvojne 

projekte i fondove EU. 

 
Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za financije i proračun i 

Odbor za društvene djelatnosti razmatrali navedene amandmane i nisu dali pozitivno 

mišljenje. 
 

 

Nakon toga prvo se glasovalo o predloženim amandmanima, sukladno članku 126. Poslovnika 

Županijske skupštine Sisačko-moslavačke županije. 

 
Sa 3 glasa za, 24 glasa protiv i ništa suzdržanih nije prihvaćen Amandman 1. kojeg je podnio 

Klub vijećnika SDP-a u Županijskoj skupštini Sisačko-moslavačke županije. 

 

Sa 5 glasova za, 24 glasa protiv i ništa suzdržanih nije prihvaćen Amandman 2. kojeg je 

podnio Klub vijećnika SDP-a u Županijskoj skupštini Sisačko-moslavačke županije. 

 

Sa 4 glasa za, 24 glasa protiv i ništa suzdržanih nije prihvaćen Amandman 3. kojeg je podnio 

Klub vijećnika SDP-a u Županijskoj skupštini Sisačko-moslavačke županije. 

 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Marin Čačić, Emil Franjević, Ivan Nekvapil, Sanja Štingl 

Vlašić i Mijo Latin. 
 

Nakon toga je, većinom glasova (24 za, 4 protiv i ništa suzdržanih) donijet: 

Proračun Sisačko-moslavačke županije za 2025. godinu i projekcije za 2026. i 2027. godinu, 

a) Program javnih potreba u obrazovanju Sisačko-moslavačke županije za 2025. godinu, 

b) Program javnih potreba u kulturi Sisačko-moslavačke županije za 2025. godinu, 

c) Program javnih potreba u športu Sisačko-moslavačke županije za 2025. godinu, 

d) Program javnih potreba u tehničkoj kulturi Sisačko-moslavačke županije za 2025. godinu, 

e) Program javnih potreba u zdravstvu Sisačko-moslavačke županije za 2025. godinu, 

f) Program javnih potreba u socijalnoj skrbi Sisačko-moslavačke županije za   2025. godinu, 

g) Program javnih potreba za obavljanje redovite djelatnosti Hrvatske gorske službe 

spašavanja, Stanice Novska za 2025. godinu. 
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TOČKA 2. 

Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna 

Sisačko-moslavačke županije za 2025. godinu 

 

Pročelnica Marijana Klobučar Bobetko u uvodu je iznijela da se u Odluci o izvršavanju 

Proračuna Sisačko-moslavačke županije za 2025. godinu navodi struktura Proračuna Sisačko-

moslavačke županije za 2025. godinu, prihodi i primici te rashodi i izdaci proračuna i njihovo 

ostvarivanje odnosno izvršavanje, opseg zaduživanja i jamstava jedinice regionalne samouprave, 

upravljanje financijskom i nefinancijskom imovinom, prava i obveze korisnika proračunskih 

sredstava, pojedine ovlasti župana u izvršavanju proračuna za proračunsku godinu, kazne za 

neispunjavanje obveza te druga pitanja u izvršavanju proračuna. 
 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise i Odbor za financije i proračun dali pozitivno mišljenje na Prijedlog Odluke o 

izvršavanju Proračuna Sisačko-moslavačke županije za 2025. godinu. 

 

Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (24 za, 4 protiv i ništa suzdržanih) 

donijeta Odluka o izvršavanju Proračuna Sisačko-moslavačke županije za 2025. godinu. 

 

 

TOČKA 3. 

Prijedlog Odluke o uvođenju Riznice Sisačko-moslavačke županije  

i Objedinjene glavne knjige proračuna 

 

Pročelnica Marijana Klobučar Bobetko u uvodu je iznijela da je pravni temelj za 

donošenje Odluke o uvođenju Riznice Sisačko-moslavačke županije i Objedinjene glavne 

knjige proračuna  sadržan u odredbi članka 50. Zakona o proračunu. Riznica je cjelovit sustav 

u kojem se u skladu sa Zakonom o proračunu, ovom Odlukom i drugim propisima, obavljaju 

poslovi koji se odnose na pripremu, izvršenje i konsolidaciju Proračuna Sisačko-moslavačke 

županije i financijskih planova proračunskih korisnika, proračunsko računovodstvo i 

računovodstvo proračunskih korisnika te upravljanje platnim prometom Proračuna. Planirani 

rok uvođenja potpunog sustava Riznice je 1. siječnja 2026. uz mogućnost izuzetka od 

uvođenja pojedinih proračunskih korisnika. 
 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise i Odbor za financije i proračun dali pozitivno mišljenje na Prijedlog Odluke o 

uvođenju Riznice Sisačko-moslavačke županije i Objedinjene glavne knjige proračuna. 

 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Srđan Marić i Ivan Nekvapil. 

 

Nakon toga je, većinom glasova (23 za, 4 protiv i ništa suzdržanih) donijeta Odluka o 

uvođenju Riznice Sisačko-moslavačke županije i Objedinjene glavne knjige proračuna. 
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TOČKA 4. 

I. Izmjene i dopune  Financijskog plana Županijske uprave za ceste Sisačko-

moslavačke županije za 2024. godinu – Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti 

na I. Izmjene i dopune  Financijskog plana Županijske uprave za ceste Sisačko-

moslavačke županije za 2024. godinu 
 

Stipo Šapina, ravnatelj Županijske uprave za ceste Sisačko-moslavačke županije u 

uvodu je iznio da ukupni prihod za 2024. godinu umjesto prvotno planiranih 17.110.000 € 

iznosi 14.625.111 €. Razlog tome je smanjenje prihoda na skupini 63 – pomoći iz inozemstva 

i od subjekata unutar općeg proračuna zbog manjeg priljeva sredstava iz proračuna i od 

ostalih izvanproračunskih korisnika nego što je prvotno planirano. Povećani su prihodi na 

skupni 64 – prihodi od imovine vezano uz godišnje naknade za uporabu javnih cesta što se 

plaća pri registraciji motornih i priključnih vozila. Povećani su i prihodi na skupini 65 – 

prihodi od upravnih i administrativnih pristojbi, pristojbi po posebnim propisima i naknada. 

Rashodi poslovanja umjesto prvotno planiranih 17.110.00 € sada iznose 14.625.111 €. 
 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise, Odbor za financije i proračun i Odbor za gospodarski razvoj dali pozitivno mišljenje 

na I. Izmjene i dopune  Financijskog plana Županijske uprave za ceste Sisačko-moslavačke 

županije za 2024. godinu – Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na I. Izmjene i dopune  

Financijskog plana Županijske uprave za ceste Sisačko-moslavačke županije za 2024. godinu. 
 

 U raspravi je sudjelovao vijećnik Srđan Marić. 
 

Nakon toga je, većinom glasova (24 za, 4 protiv i ništa suzdržanih) donijet Zaključak 

o davanju suglasnosti na I. Izmjene i dopune  Financijskog plana Županijske uprave za ceste 

Sisačko-moslavačke županije za 2024. godinu. 
 

TOČKA 5. 

Financijski plan Županijske uprave za ceste Sisačko-moslavačke županije za 

2025. godinu i Projekcija Plana za 2026. i 2027. godinu - Prijedlog Zaključka o 

davanju suglasnosti na Prijedlog Financijskog plana Županijske uprave za ceste 

Sisačko-moslavačke županije za 2025. godinu i  

Projekciju Plana za 2026. i 2027. godinu 
 

 

Stipo Šapina, ravnatelj Županijske uprave za ceste Sisačko-moslavačke županije u 

uvodu je iznio da se ukupni prihod za 2025. godinu planira u iznosu od 21.500.000 €. Najveći 

dio sredstava za financiranje županijskih i lokalnih cesta osigurava se od pomoći iz 

inozemstva i od subjekata unutar općeg proračuna u ukupnom iznosu od 15.000.000 €. Za 

2025. godinu u okviru pomoći planira se sufinancirati izvanredno održavanje županijskih i 

lokalnih cesta s gradovima i općinama za radove na cestama koje predstavljaju zajednički 

interes. 
 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise, Odbor za financije i proračun i Odbor za gospodarski razvoj dali pozitivno mišljenje 

na Financijski plan Županijske uprave za ceste Sisačko-moslavačke županije za 2025. godinu 

i Projekcija Plana za 2026. i 2027. godinu - Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na 

Prijedlog Financijskog plana Županijske uprave za ceste Sisačko-moslavačke županije za 

2025. godinu i Projekciju Plana za 2026. i 2027. godinu. 
 

 U raspravi je sudjelovao vijećnik Srđan Marić. 
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Nakon toga je, većinom glasova (24 za, 4 protiv i ništa suzdržanih) donijet Zaključak 

o davanju suglasnosti na Prijedlog Financijskog plana Županijske uprave za ceste Sisačko-

moslavačke županije za 2025. godinu i Projekciju Plana za 2026. i 2027. godinu. 

 

TOČKA 6. 

Prijedlog Odluke o prijenosu imovine koja se vodi u  

poslovnim knjigama Sisačko-moslavačke županije 
 

 Pročelnik Darjan Vlahov u uvodu je iznio da se navedenom Odlukom sredstva koja je 

Sisačko-moslavačka županija uložila u nekonstruktivnu obnovu zgrada Neuropsihijatrijske 

bolnice Dr. Ivan Barbot, Popovača preknjižavaju u dugotrajnu imovinu ustanove. Odluka 

obuhvaća i sredstva uložena u cjelovitu obnovu Srednje škole Glina. Radi proširenja 

kapaciteta za palijativnu skrb u Neuropsihijatrijskoj bolnici Dr. Ivan Barbot, Popovača 

Sisačko-moslavačka županija je financirala izgradnju vanjskog lifta na jednom od odjela 

Bolnice. Dvorana Brezovica Industrijsko-obrtničke škole Sisak prvih dana nakon potresa 

služila je za privremeni smještaj stanovnika čiji su domovi stradali u potresu. Kako je 

navedeno uzrokovalo grebanje parketa, parket je obnovljen i zamijenjen na mjestima gdje je 

to bilo potrebno. Sisačko-moslavačka županija je kupila novu opremu za zgradu I. osnovne 

škole Petrinja koja se ovom odlukom upisuje u imovinu škole. Odluka obuhvaća i kupljenu 

opremu za prvi učenički dom u Sisku. Imovina se prenosi Srednjoj školi Viktorovac koja 

upravlja domom. Odluka obuhvaća i prijenos imovine za prvi vrtić koji je osnovala Županija, 

Županijski dječji vrtić Zvjezdice. Odlukom se prenosi i imovina koja je kupljena za Dom 

zdravlja Sisačko-moslavačka županije i Dom za starije osobe Petrinja. 

 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise, Odbor za financije i proračun i Odbor za društvene djelatnosti dali pozitivno 

mišljenje na Prijedlog Odluke o prijenosu imovine koja se vodi u poslovnim knjigama 

Sisačko-moslavačke županije. 
 

Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (24 za, ništa protiv i 3 suzdržana) 

donijeta Odluka o prijenosu imovine koja se vodi u poslovnim knjigama Sisačko-moslavačke 

županije. 

 

TOČKA 7. 

Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka koje 

imaju vijećnike u Županijskoj skupštini Sisačko-moslavačke županije za 2025. godinu 

 

 Voditeljica Ivana Žuk u uvodu je iznijela da su u Proračunu Sisačko-moslavačke 

županije za 2025. godinu za redovito godišnje financiranje političkih stranaka planirana  

sredstva u iznosu od 41.144,00 eura. Sredstva se raspoređuju na način da se utvrdi jednak 

iznos sredstava za svakog vijećnika u Županijskoj skupštini tako da pojedinoj političkoj 

stranci koja je bila predlagatelj liste pripadaju sredstva razmjerna broju dobivenih mjesta 

vijećnika u Županijskoj skupštini prema konačnim rezultatima izbora za članove Županijske 

skupštine. Za svakog člana predstavničkog tijela jedinice samouprave podzastupljenog spola, 

političkim strankama odnosno nezavisnim vijećnicima pripada i pravo na naknadu u visini od 

10% iznosa predviđenog po svakom članu predstavničkog tijela jedinice samouprave.  
 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise i Odbor za financije i proračun dali pozitivno mišljenje na Prijedlog Odluke o 

raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka koje imaju vijećnike u 

Županijskoj skupštini Sisačko-moslavačke županije za 2025. godinu. 
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Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (24 za, ništa protiv i 2 suzdržana) 

donijeta Odluka o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka koje imaju 

vijećnike u Županijskoj skupštini Sisačko-moslavačke županije za 2025. godinu. 
 

TOČKA 8. 

Prijedlog Odluke o utvrđivanju lista za poticanje razvoja poljoprivrede u 

Sisačko-moslavačkoj županiji za 2024. godinu 
 

 Pročelnica Anita Sinjeri Ibrišević u uvodu je iznijela da je u natječajnom roku ukupno 

bilo 476 zaprimljenih zahtjeva za poticanje razvoja poljoprivrede u Sisačko-moslavačkoj 

županiji za 2024. godinu, a iznos traženih poticaja je 227.797,66 eura. Na temelju članka III. 

Odluke o raspisivanju Javnog poziva za poticanje razvoja poljoprivrede u Sisačko-

moslavačkoj županiji za 2024. godinu Povjerenstvo za provedbu Javnog poziva održalo je 

sjednicu na kojoj je donesen Prijedlog lista za poticanje razvoja poljoprivrede u Sisačko-

moslavačkoj županiji za 2024. godinu. Ukupan iznos potpora nakon isključenja nepotpunih 

zahtjeva iznosi 227.797,66 €. U Proračunu Sisačko-moslavačke županije za 2024. godinu za 

provođenje Javnog poziva za poticanje razvoja poljoprivrede u Sisačko-moslavačkoj županiji 

za 2024. godinu predviđen je iznos od 250.000,00 €. 
 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise, Odbor za financije i proračun i Odbor za gospodarski razvoj dali pozitivno mišljenje 

na Prijedlog Odluke o utvrđivanju lista za poticanje razvoja poljoprivrede u Sisačko-

moslavačkoj županiji za 2024. godinu. 

 

U raspravi je sudjelovao vijećnik Mijo Latin. 
 

Nakon toga je, većinom glasova (23 za, ništa protiv i 3 suzdržana) donijeta Odluka o 

utvrđivanju lista za poticanje razvoja poljoprivrede u Sisačko-moslavačkoj županiji za 2024. 

godinu. 
 

TOČKA 9. 

Prijedlog Odluke o visini turističke pristojbe za područja općina i gradova u 

Sisačko-moslavačkoj županiji za 2026. godinu 
 

 Pročelnica Anita Sinjeri Ibrišević u uvodu je iznijela da su temeljem Zakona o 

turističkoj pristojbi zatražena i dobivena mišljenja i prijedlozi turističkih zajednica i jedinica 

lokalne samouprave s područja Sisačko-moslavačke županije. Odluku o visini turističke 

pristojbe za 2026. godinu potrebno je donijeti do 31. siječnja 2025. godine. Na temelju 

Zakona o turističkoj pristojbi donesen je Pravilnik o najnižem i najvišem iznosu turističke 

pristojbe. Kategorije turističkih subjekata na koje se odnosi ova Odluka utvrđene su Zakonom 

o ugostiteljskoj djelatnosti. 
 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise, Odbor za financije i proračun i Odbor za gospodarski razvoj dali pozitivno mišljenje 

na Prijedlog Odluke o visini turističke pristojbe za područja općina i gradova u Sisačko-

moslavačkoj županiji za 2026. godinu. 
 

 

Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (24 za, ništa protiv i 1 suzdržan) 

donijeta Odluka o visini turističke pristojbe za područja općina i gradova u Sisačko-

moslavačkoj županiji za 2026. godinu. 
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TOČKA 10. 

Prijedlog Odluke o proširenju djelatnosti  

Neuropsihijatrijske bolnice Dr. Ivan Barbot Popovača 

 
 

 Pročelnica Alenka Ljubešić u uvodu je iznijela da je upravno vijeće 

Neuropsihijatrijske bolnice Dr. Ivan Barbot Popovača uputilo Sisačko-moslavačkoj županiji 

kao osnivaču prijedlog proširenja djelatnosti ustanove tako da uz postojeće djelatnosti 

utvrđene Statutom, Bolnica Popovača obavlja i djelatnosti sudskog vještačenja iz područja 

psihijatrije i psihologije. Bolnica ispunjava uvjete za obavljanje poslova sudskog vještačenja 

koji su propisani člankom 4. Pravilnika o stalnim sudskim vještacima. 
 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise i Odbor za društvene djelatnosti dali pozitivno mišljenje na Prijedlog Odluke o 

proširenju djelatnosti Neuropsihijatrijske bolnice Dr. Ivan Barbot Popovača. 
 

 

Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (25 za, ništa protiv i 1 suzdržan) 

donijeta Odluka o proširenju djelatnosti Neuropsihijatrijske bolnice Dr. Ivan Barbot 

Popovača. 

 

TOČKA 11. 

Prijedlog Zaključka o prijedlogu potreba specijalističkog usavršavanja zdravstvenih 

radnika za petogodišnje razdoblje (2025.-2029.) u zdravstvenim ustanovama na 

području Sisačko-moslavačke županije 

 
 

 Pročelnica Alenka Ljubešić u uvodu je iznijela da je Zakonom o zdravstvenoj zaštiti  

propisano da na prijedlog predstavničkih tijela jedinica područne (regionalne) samouprave 

odnosno Grada Zagreba te pravnih i fizičkih osoba, uz prethodno pribavljeno mišljenje 

Zavoda i nadležnih komora, ministar odlukom donosi Nacionalni plan specijalističkog 

usavršavanja zdravstvenih radnika za petogodišnje razdoblje. Zaključak o prijedlogu potreba 

specijalističkog usavršavanja zdravstvenih radnika za razdoblje 2025.-2029. godine u 

zdravstvenim ustanovama na području Sisačko-moslavačke županije, dostavit će se 

Ministarstvu zdravstva u svrhu izrade Nacionalnog plana specijalističkog usavršavanja 

zdravstvenih radnika za razdoblje 2025.-2029. godine. 
 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise i Odbor za društvene djelatnosti dali pozitivno mišljenje na Prijedlog Zaključka o 

prijedlogu potreba specijalističkog usavršavanja zdravstvenih radnika za petogodišnje 

razdoblje (2025.-2029.) u zdravstvenim ustanovama na području Sisačko-moslavačke 

županije. 
 

 

Nakon toga je, većinom glasova (27 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) donijet 

Zaključak o prijedlogu potreba specijalističkog usavršavanja zdravstvenih radnika za 

petogodišnje razdoblje (2025.-2029.) u zdravstvenim ustanovama na području Sisačko-

moslavačke županije. 
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TOČKA 12. 

Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju  

Savjeta za socijalnu skrb Sisačko-moslavačke županije 
 

 Pročelnica Alenka Ljubešić u uvodu je iznijela da je Zakonom o socijalnoj skrbi 

propisano da jedinica područne (regionalne) samouprave odnosno Grad Zagreb Odlukom 

Skupštine osniva Savjet za socijalnu skrb, radi planiranja i razvoja pružanja socijalnih usluga 

na svom području te se njome određuje i broj članova savjeta za socijalnu skrb koji čine 

predstavnici predviđeni tim zakonom. Ovom Odlukom se predlaže izmjena Odluke o 

osnivanju Savjeta za socijalnu skrb Sisačko-moslavačke županije na način da se u istoj 

mijenja broj članova Savjeta. 
 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise i Odbor za društvene djelatnosti dali pozitivno mišljenje na Prijedlog Odluke o 

izmjeni Odluke o osnivanju Savjeta za socijalnu skrb Sisačko-moslavačke županije. 
 

 

Nakon toga je, većinom glasova (27 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) donijeta 

Odluka o izmjeni Odluke o osnivanju Savjeta za socijalnu skrb Sisačko-moslavačke županije. 

 

TOČKA 13. 

Prijedlog Odluke o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za ovisnosti i ponašajne 

ovisnosti Sisačko-moslavačke županije 
 

Predsjednik Odbora za izbor i imenovanja Tomislav Kralj u uvodu je iznio da se 

utvrđuje Prijedlog Odluke o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za ovisnosti i ponašajne 

ovisnosti Sisačko-moslavačke županije. U Povjerenstvo se imenuju Robertina Štajdohar, 

Inoslav Brkić, Vlado Papeš, Franjo Šaban i Mirko Đukić. 
 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da je Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise dao pozitivno mišljenje na Prijedlog Odluke o osnivanju i imenovanju Povjerenstva 

za ovisnosti i ponašajne ovisnosti Sisačko-moslavačke županije. 
 

Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (25 za, ništa protiv i 2 suzdržana) 

donijeta Odluka o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za ovisnosti i ponašajne ovisnosti 

Sisačko-moslavačke županije. 
 

TOČKA 14. 

Prijedlog Rješenja o imenovanju predsjednice i članova  

Savjeta za socijalnu skrb Sisačko-moslavačke županije 
 

Predsjednik Odbora za izbor i imenovanja Tomislav Kralj u uvodu je iznio da se 

utvrđuje Prijedlog Rješenja o imenovanju predsjednice i članova Savjeta za socijalnu skrb 

Sisačko-moslavačke županije. U Savjet za socijalnu skrb Sisačko-moslavačke županije 

imenuju se za predsjednicu Alenka Ljubešić, a za članove Irena Bušić, Danijel Mosler, Ivor 

Borovnjak i Kristina Radić. 
 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da je Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise dao pozitivno mišljenje na Prijedlog Rješenja o imenovanju predsjednice i članova  

Savjeta za socijalnu skrb Sisačko-moslavačke županije. 
 

Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (24 za, ništa protiv i 3 suzdržana) 

donijeto Rješenje o imenovanju predsjednice i članova Savjeta za socijalnu skrb Sisačko-

moslavačke županije. 
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TOČKA 15. 

Prijedlog Odluke o odabiru za financiranje Malog-investicijskog projekta             

„Rekreacijsko poučna staza Tišina-Budaševo“ 
 

 Pročelnik Darjan Vlahov u uvodu je iznio da se ovom Odlukom odobrava financiranje 

Malog-investicijskog projekta Sisačko-moslavačke županije „Rekreacijsko poučna staza 

Tišina - Budaševo“. Procijenjena vrijednost investicijskog projekta iznosi 1.411.250,00 eura 

sa PDV-om. Sredstva za financiranje projekta osigurana su  u Proračunu Sisačko-moslavačke 

županije za 2025. godinu. 

 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise, Odbor za financije i proračun i Odbor za društvene djelatnosti dali pozitivno 

mišljenje na Prijedlog Odluke o odabiru za financiranje Malog-investicijskog projekta             

„Rekreacijsko poučna staza Tišina-Budaševo“. 
 

Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (24 za, ništa protiv i 3 suzdržana) 

donijeta Odluka o odabiru za financiranje Malog-investicijskog projekta             

„Rekreacijsko poučna staza Tišina-Budaševo“. 

 
 

 

 

  Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić zaključio je sjednicu u 13,10  sati. 
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